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Zagreb, 24.studenog 2015. 
Broj:  495/2015 
 

                                                    ČLANOVIMA SKUPŠTINE 
ŽUPANIJSKIM BOĆARSKIM SAVEZIMA 

PREDSJEDNICIMA KOMISIJA 
      

        
IZVJEŠĆE 

 
SA V. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  

ODRŽANE 21.STUDENOG 2015. GOD. S POČETKOM U 11 SATI U ŠIBENIKU,  
U PROSTORIJAMA TURISTIČKO-UGOSTITELJSKE ŠKOLE, A.ŠUPUKA BB 

 
 
Nazočni članovi Izvršnog odbora:  Dragan Putica, Štefi Ljubimir, Joso Bašić, Miljenko Butković,  
Velimir Galov, Kristijan Klarić i Dražen Kovačević 
 
Odsutni: Tanja Grubiša – ispričala izostanak 
 
Ostali prisutni:Lukrecija Zanki – glavna tajnica 
 
Sjednicu je otvorio i vodio Dragan Putica, Predsjednik Saveza koji ja na početku pozdravio članove 
Izvršnog odbora, utvrdio potreban kvorum, glavnu tajnicu zadužio za zapisničara. 
 
Predsjednik je dao prijedlog za  
 

D N E V N I   R E D : 
 
0. Prihvaćanje Izvješća sa IV. sjednice IO-a održane u Zagrebu, 12.9.2015.godine 
1. Prijedlog izmjena i dopuna Statuta HBS-a za Skupštinu 
2. Pravilnici za Skupštinu:  
-  Pravilnik o članarinama HBS-a  
-  Pravilnik o državnim reprezentacijama HBS-a 
-  Pravilnik o izboru najboljeg igrača/igračice - nagrađivanje 
3. Žalba BK Umag 
4. Prijedlog privremenog financijskog plana za 2016.godinu za Skupštinu 
5. Izbornici za 2016.godinu – izvješća pomoćnih trenera i izbornika  
6. Sudsko rješenje u slučaju tužbe Šimunović-Suknaić 
7. Prijedlozi Sportske komisije za Skupštinu: 
    - Ustroj HB liga 
    - Mladi u boćanju 
8. Razno: 
   a) primjena Pravilnika o državnim reprezentacijama 
   b) ugovor za marketing – Neriz d.o.o. 
   c) petanqua klub 

 
koji je jednoglasno je usvojen. 
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ODLUKE I ZAKLJUČCI PO DNEVNOM REDU 
 
AD 0 - Prihvaćanje Izvješća sa IV. sjednice IO-a održane u Zagrebu 12.9.2015.godine 
 
Predsjednik je otvorio raspravu o Izvješću sa sjednice održane u Zagrebu. 
 
Izvješće sa IV.sjednice Izvršnog odbora bez posebnih komentara jednoglasno je prihvaćeno. 
 
 
AD 1.  – Prijedlog izmjena i dopuna Statuta HBS-a za Skupštinu 
 
Predsjednik je otvorio raspravu po pitanju izmjena i dopuna Statuta o kojima su se tražila i 
očitovanja županijskih saveza. 
Tijekom rasprave uvrštene su manje izmjene i dopune u predloženi tekst koji će kao jedinstveni 
prijedlog izmjena i dopuna Statuta biti poslan članovima Skupštine na kućnu adresu zajedno s 
materijalima  za sjednicu najavljenu za 19.prosinca 2015.godine u Rijeci. 
 
Predsjednik je prijedlog izmjena i dopuna Statuta dao na glasanje i koji je sa šest (6) glasova ZA i 
jednim (1) PROTIV prihvaćen  
 
AD 2 –  Pravilnici za Skupštinu:  
 

  Pravilnik o članarinama HBS-a  
 
U Pravilnik o članarinama unesene su izmjene i dopune pristigle u ured Saveza nakon IV.sjednice 
IO-a. 
Predsjednik je materijal Pravilnika o članarinama dao na glasanje i većinom glasova (pet glasova 
ZA i dva SUZDRŽANA glasa) donesena je sljedeća odluka: 
 
Izvršni odbor daje konačan prijedlog Pravilnika o članarinama za usvajanje na sjednici 
Skupštine. 
 
Konačan prijedlog Pravilnika o članarinama bit će poslan članovima Skupštine u materijalima za 
sjednicu. 
 

 Pravilnik o državnim reprezentacijama  
 
Glavna tajnica upoznala je članove Izvršnog odbora s prijedlozima izmjena i dopuna u Pravilniku o 
državnim reprezentacijama, a koje se odnose na definiranje prava, obveza i aktivnosti direktora 
reprezentacija. 
Nakon kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 
 
Izvršni odbor daje prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o državnim reprezentacijama za 
usvajanje na sjednici Skupštine. 
 
Prijedlozi izmjena i dopuna Pravilnika o državnim reprezentacijama bit će poslani članovima 
Skupštine u materijalima za sjednicu. 
 

  Pravilnik o izboru najboljeg igrača/igračice - nagrađivanje 
 
Glavna tajnica, po zaduženju sa IV.sjednice IO-a upoznala je članove Izvršnog odbora s 
prijedlozima izmjena i dopuna u Pravilniku o izboru najboljeg igrača/igračice, a koje se odnose na 
uvođenje novčane nagrade za osvajače medalja. 
 
Nakon  kraće rasprave donesena je jednoglasna odluka: 
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Izvršni odbor daje prijedlog izmjena i dopuna Pravilnika o izboru najboljeg igrača/igračice 
za usvajanje na sjednici Skupštine. 
 
Prijedlozi izmjena i dopuna Pravilnika o izboru najboljeg igrača/igračica bit će poslani članovima 
Skupštine u materijalima za sjednicu. 
 
AD 3  - Žalba BK Umag 
 
Ured Saveza zaprimio je žalbu BK Umag po predsjedniku Vedranu Grebli na nastup BK Divšići KT u 
III.HBL Istra – Primorje. 
Nakon kraće rasprave većinom glasova (šest ZA i jedan SUZDRŽAN) donesena je sljedeća odluka:  
 
U slučaju žalbe BK Umag na nastup Bk Divšići KT u III.HBL Istra-Primorje u sezoni 
2015./2016., na temelju dostavljene dokumentacije izriče se BK Divšići KT do daljnjeg 
suspenzija za nastup u navedenoj ligi.  
Za daljnji nastup BK Divšići KT u III.HBL Istra - Primorje dužni su u ured Saveza prije 
početka II. dijela sezone 2015./2016. dostaviti rješenje nadležnog ureda o spajanju klubova 
BK Divšići KT i BK Seget sukladno čl.39 st.5 Zakona o udrugama.     
 
Obrazloženje odluke: 
Iz dokumentacije koju su Izvršnom odboru dostavili BK Divšići KT i BK Seget vidljivo je da je 
postojala namjera o spajanju klubova u zajednički klub ali nema službenog dokumenta koji 
potvrđuje da je ta namjera i provedena.  
 
AD 4 –Prijedlog privremenog financijskog  plana za 2016.godinu za Skupštinu 
 

Glavna tajnica potvrdila je da će financijsko izvješće za 2015.godinu biti pripremljeno po 
završetku svih natjecanja i na kraju kalendarske godine, do kada bi trebala biti izvršena 
refundacija svih potraživanja od HOO-a. 
Nadalje, iznijela je podatke o prijedlogu financijskog plana redovnog programa HOO-a za 
2016.godinu za koji smo dobili iznose i za koje se nadamo da će biti i odobreni na Skupštini 
HOO-a. Što se tiče sportaša i trenera u programima HOO-a, iznosa njihovih naknada u ovom 
trenutku nemamo te podatke. 
 

Prijedlog privremenog financijskog plana za 2016.godinu 
PLANIRANI PRIHODI 

 
SREDSTVA HBS-a 

A  
1.  prihodi iz 2015. i prethodnih godina                           ?? kn  
2.  PRIHODI OD KLUPSKE ČLANARINE  Cca   223.000,00 kn  
3.  ČLANARINA ZBORA SUDACA              12.400,00 kn  
4.  PRIHODI OD OSOBNE ČLANARINE  Cca    50.000,00 kn  
5.  DONACIJE I SPONZORSTVA+ žalbe             25.000,00 kn  
6.  tiskovine HBS-a             10.000,00 kn  
A  UKUPNO   Cca 320.400,00 KN  
SREDSTVA IZ PROGRAMA HOO-a *  
B  
1.  REDOVNI PROGRAM           518.739,00 kn  
2.  PLAĆE ZAPOSLENIKA HBS-a *           247.484,00 kn  
3.  TRENERI U PROGRAMU HOO-a *                             ?? kn  
4.  SPORTAŠI U PROGRAMIMA HOO-a                             ?? kn  
B  UKUPNO                              ??kn  
SVEUKUPNI PRIHODI A+B                              ? KN  
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  PRIJEDLOG RASHODA U 2016.GODINI   

1. a) RASHODI HBS IZNOS 

      

2. OBVEZE IZ 2015. GODINE ??? 

3. MEĐUNARODNA NATJECANJA-suci i delegati cca 25.000,00 kn 

4. VODITELJI LIGA, DRŽAVNIH NATJECANJA, SUCI 30.000,00 kn 

5. ZBOR SUDACA  12.400,00 kn 

6. RAD I.O. HBS-a 15.000,00 kn 

7. SKUPŠTINA HBS-a 10.000,00 kn 

8. TISKOVINE  (glasilo, kalendar, obrasci, iskaznice) 25.000,00 kn 

9. VANJSKI SURADNICI: knjigovodstvo, web, odvjetnik cca 35.0000,00 kn 

10. REPREZENTACIJA SAVEZA 5.000,00 kn 

11. FUNKCIONIRANJE UREDA SAVEZA: oprema ureda 20.000,00 kn 

12. NADZORNI ODBOR  2.500,00 kn 

13 OPREMA REPREZENTACIJA    35.000,00 kn 

14. DŽEPARAC SPORTAŠIMA    35.000,00 kn 

15. WEB APLIKACIJA     75.000,00 kn 

16. A) UKUPNO RASHODI HBS ??? 

      

17. B) RASHODI - HOO   

  B1) REDOVNI PROGRAM 518.739,00 kn 

18. MEĐ. NAT. INO-JUNIORI   

19. MEĐ. NATj. INO-SENIORI    

20. MEĐ.NATJ.HRV-JUNIORI   

21. SP U 18 I U23 -Monaco   

22. SP/EP Petanquea   

23. SP - ŽENE - Maroko   

24. EP-SENIORI - ??   

25. PRIPREME U 18 U23   

26. PRIPREME SENIORI   

27. PRIPREME ŽENE   

28. DRŽAVNA PRVENSTVA   

29. SJEDNICE FIB   

30. ČLANARINE FIB   

31. ČLANARINE CIB   

32. ČLANARINA FIPJP   

33. MATERIJALNI TROŠKOVI   

34. NAKNADE ZA PLAČE ZAPOSLENIKA TROŠKOVE 247.484,00 kn 

  B1) UKUPNO   

  B2) TRENERI U PROGRAMU ?  

  B3) RAZVOJNI PROGRAMI  ?  

  B3) UKUPNO  ? 

 
 UKUPNO RASHODI HOO   

  RASHODI (HBS + HOO)   
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Nakon kraće rasprave uz izmjene i  dopune, jednoglasno je prihvaćen za sjednicu Skupštine 
Prijedlog privremenog financijskog plana za 2016.godinu. 
 
 
AD 5 – Izbornici za 2016.godinu – izvješća pomoćnih trenera i izbornika 
 
Članovi Izvršnog odbora primili su na znanje izvješća izbornika reprezentacija i pomoćnih trenera 
za pripreme i natjecanja odrađene do održavanja sjednice Izvršnog odbora. 
 
Nakon kraće rasprave zaključeno je da se potvrđuju izbornici Milan Celija, izbornik seniorske 
reprezentacije i Čedo Vukelić, izbornik kadetske i juniorske reprezentacije. 
 
AD 6 -  Sudsko rješenje u slučaju tužbe Šimunović-Suknaić 
 
Predsjednik i članovi IO-a upoznati su s  Presudom Županijskog suda u Zagrebu u slučaju tužiteljice 
Snježane Šimunović-Sukanić koja je pravomoćna i koja je donesena u korist Saveza. Tužiteljica je 
dužna platiti HBS-u iznos od 24.428,64 kn, a HBS je u obvezi platiti iznos od 8.431,27 kuna. Ova dva 
iznosa mogu se prebijati pa su članovi Izvršnog odbora u raspravi komentirali prijedloge da 
tužiteljica plati jednokratno preostali iznos (K.Klarić) ili da se dogovori plaćanje na šest (6) 
mjesečnih rata. 
 
Većinom glasova ZA i jednim (1) glasom PROTIV donesena je sljedeća odluka:  
 
Predsjednik ima mandat da s odvjetnikom Srećkom Ilićem, koji zastupa Hrvatski boćarski 
savez po pitanju sudskog rješenja u slučaju Šimunović-Suknaić, dogovori naplatu od 
tužiteljice u šest (6) mjesečnih rat 
 
 
AD 7 – Prijedlozi Sportske komisije za Skupštinu: 
 
PROMJENA SUSTAVA NATJECANJA HBL-a (boćari) –prijedlog Športske komisije 
0ÏĤÔÏÖÁÎÉȟ 
3ÕËÌÁÄÎÏ ÚÁËÌÊÕéËÕ 3ËÕÐĤÔÉÎÅ ("3-Á ɉÏÄ ψȢϋȢφτυωȢɊ £ÐÏÒÔÓËÁ ËÏÍÉÓÉÊÁ ("3-Á ÄÁÊÅ ÓÖÏÊÅ ÏéÉÔÏÖÁÎÊÅ Ï ÐÒÏÍÊÅÎÁÍÁ 
u sustavu natjecanja HBL-ÁȢ /ÄÍÁÈ ÎÁ ÐÏéÅÔËÕ ÍÏÒÁÍ ÉÓÔÁËÎÕÔÉ ÄÁ £ÐÏÒÔÓËÁ ËÏÍÉÓÉÊÁ ÎÉÊÅ ÏÄ ÐÒÅÄÌÁÇÁtelja (BS 
3$¼Ɋ ÚÁÐÒÉÍÉÌÁ Õ ÐÉÓÍÅÎÏÊ ÆÏÒÍÉ ÎÁÃÒÔ ÐÒÉÊÅÄÌÏÇÁȟ ÓÍÊÅÒÎÉÃÅ ÉÌÉ ÂÉÌÏ ËÁËÖÅ ÐÏÄÁÔËÅ ËÁËÏ ÂÉ ÂÕÄÕçÉ ÕÓÔÒÏÊ 
(ÒÖÁÔÓËÉÈ ÂÏçÁÒÓËÉÈ ÌÉÇÁ ÔÒÅÂÁÏ ÉÚÇÌÅÄÁÔÉȢ 
3ÕËÌÁÄÎÏ ÔÏÍÅ £ÐÏÒÔÓËÁ ËÏÍÉÓÉÊÁ ÄÁÊÅ ÓÖÏÊÅ ÐÒÉÍÊÅÄÂÅ ÎÁ ÐÏÓÔÏÊÅçÉ ÓÕÓÔÁÖ Õ ÄÉÊÅÌÕ ËÏÊÉ ÓÅ ÏÄÎÏÓÉ Îa regularnost 
ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ É ÐÏÔÅĤËÏçÅ Õ ÐÒÏÖÅÄÂÉ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁȢ 
.Á ÏÓÎÏÖÕ ÐÒÉËÕÐÌÊÅÎÉÈ ÐÒÉÖÒÅÍÅÎÉÈ ÉÚÖÊÅĤçÁ ÖÏÄÉÔÅÌÊÁ χȢ (", É ÐÏÓÔÏÊÅçÉÈ ÐÒÏÐÏÚÉÃÉÊÁ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÐÒÅÄÌÁĿÅÍÏ 
ÓÌÊÅÄÅçÅȡ 
 
1. 1. HBL 
5 ÄÏÓÁÄÁĤÎÊÅÍ ÄÉÊÅÌÕ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÎÉÊÅ ÂÉÌÏ ÐÏÔÅĤËÏçÁ Õ ÐÒÏÖÏíÅÎÊÕ É organizaciji natjecanja. Propozicije 
ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÓÅ ÐÒÏÖÏÄÅ É ÐÏĤÔÕÊÕ Õ ÐÏÔÐÕÎÏÓÔÉȢ .ÁÔÊÅÃÁÎÊÅ ÓÅ odvija prema usvojenom kalendaru natjecanja. 
2. 2. HBL (Sjever i Jug) 
5 ÄÏÓÁÄÁĤÎÊÅÍ ÄÉÊÅÌÕ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÎÉÊÅ ÂÉÌÏ ÐÏÔÅĤËÏçÁ Õ ÐÒÏÖÏíÅÎÊÕ É ÏÒÇÁÎÉÚÁÃÉÊÉ natjecanja. Propozicije 
ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÓÅ ÐÒÏÖÏÄÅ É ÐÏĤÔÕÊÕ Õ ÐÏÔÐÕÎÏÓÔÉȢ .ÁÔÊÅÃÁÎÊÅ ÓÅ odvija prema usvojenom kalendaru natjecanja. 
3. 3. HBL-e 
-ÉĤÌÊÅÎÊÅ ÊÅ (",-e da natjecanje u 3. HBL-Á ÎÉÊÅ ÒÅÇÕÌÁÒÎÏ ÔÅ ÐÒÅÄÌÁĿe slÊÅÄÅçÕ organizaciju 3 HBL-a: 
 

 8 trećih (3.) HBL-a (Istarska, Primorsko goranska, Zagrebačka, Slavonska, Zadarska, Šibenska, 
Splitska i Dubrovačko -Neretvanska) 

 lige se sastoje od 8 klubova 
 lige popunjavaju svi klubovi 3 HBL prema mjestu djelovanja + onoliko klubova iz županijskih 

liga koliko nedostaje do brojke 8, 
 prvaci liga igrali bi po principu teritorijalne pripadnosti (sjever i jug) odigrali play off na kojem 

bi u mini ligi u jednom vikendu od 4 kluba odredili 2 kluba koji popunjavaju 2 HBL Sjever i Jug 
 u slučaju kiše susreti se odigravaju u rezervnim terminima na terenima domaćina što bi bilo 
moguće zbog male udaljenosti između klubova 
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 Reorganizaciju provesti već u sezoni 2016/2017 jer nitko od klubova ne bi selio u niži rang 
natjecanja 

 Propozicije natjecanja i voditelje liga određivao bi HBS 
 
Razlog ÔÏÍÅ ÊÅ ÓÌÊÅÄÅçÉȡ 

 Propozicijama natjecanja HBS-Á ÏÄÒÅíÅÎÏ ÊÅ ÄÁ ËÌÕÂÏÖÉ ÄÏÍÁçÉÎÉ Õ χȢ (", ÍÏÒÁÊÕ ÏÓÉÇÕÒÁÔÉ 
ÒÅÚÅÒÖÎÕ ÖÁÒÉÊÁÎÔÕ ÚÁ ÏÄÉÇÒÁÖÁÎÊÅ ÓÕÓÒÅÔÁ Õ ÓÌÕéÁÊÕ ËÉĤÅ É ÌÏĤÅÇ ÖÒÅÍÅÎÁȢ 5 ÓÌÕéÁÊÕ ÄÁ ËÌÕÂ ÎÅ 
osigura rezervnu varijantu (dvoranu, natkriveni teren) gubi susret maksimalnim rezultatom. 
-ÅíÕÔÉÍ ÐÒÏÐÏÚÉÃÉÊÅ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÓÅ ÐÏĤÔÕÊÕ É ÐÒÏÖÏÄÅ Õ χȢ (", )ÓÔÒÁ ɀ Primorje i 3. HBL Srednja 
Dalmacija. U 3. HBL Dubrovnik Neretva i 3. HBL Zagreb ɀ 3ÌÁÖÏÎÉÊÁ ÐÒÏÐÏÚÉÃÉÊÅ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ ÓÅ ÎÅ ÐÏĤÔÕÊÕ Á 
ËÌÕÂÏÖÉ ÄÏÍÁçÉÎÉ ÓÅ ÎÅ ÓÁÎËÃÉÏÎÉÒÁÊÕ ÇÕÂÉÔËÏÍ ÓÕÓÒÅÔÁ ÖÅç ÓÅ ÓÕÓÒÅÔÉ Õ ÓÌÕéÁÊÕ ËÉĤÅ ÏÄÇÁíÁÊÕȢ 5 )ÓÔÒÉ É 2ÉÊÅÃÉ ÊÅ Õ 
ÐÒÖÉÈ ϋ ËÏÌÁ ÓÅÚÏÎÅ χ (", ÏÄÉÇÒÁÎÏ ÎÅËÏÌÉËÏ ÓÕÓÒÅÔÁ Õ ÒÅÚÅÒÖÎÉÍ ÄÖÏÒÁÎÁÍÁ É ÇÏÔÏÖÏ ÓÖÅ ÓÕ ËÌÕÂÏÖÉ ÄÏÍÁçÉÎÉ 
izgubili i doveli u pitanje svoju poziciju na tabeli (borba za vrh ili opstanak). S druge strane u 3. HBL Dubrovnik 
Neretva i 3. HBL Zagrebɀ 3ÌÁÖÏÎÉÊÁ ϊ ÊÅ ÓÕÓÒÅÔÁ ÏÄÇÏíÅÎÏ ÚÂÏÇ ËÉĤÅ É ÉÇÒÁÎÏ Õ ÒÅÚÅÒÖÎÉÍ ÔÅÒÍÉÎÉÍÁ ÎÁ ÖÁÎÊÓËÉÍ 
ÔÅÒÅÎÉÍÁ ÄÏÍÁçÉÎÁȢ -ÏÒÁÍÏ ÐÒÉÚÎÁÔÉ É ÔÏ ÄÁ ÎÁ ÐÏÄÒÕéÊÕ 3ÌÁÖÏÎÉÊÅ É $ÕÂÒÏÖÎÉËÁ ÎÅ Ðostoji dovoljan broj 
ÄÖÏÒÁÎÁ ÚÁ ÉÓÔÏÖÒÅÍÅÎÏ ÏÄÉÇÒÁÖÁÎÊÅ ÓÕÓÒÅÔÁ χ (", Õ ÓÌÕéÁÊÕ ËÉĤÅ Õ ÉÓÔÏÍ ÔÅÒÍÉÎÕȟ ÁÌÉ ÂÉ ÓÅ ÓÕÓÒÅÔÉ ÍÏÇÌÉ ÉÇÒÁÔÉ Õ 
ÐÏÓÔÏÊÅçÉÍ ÄÖÏÒÁÎÁÍÁ Õ ÒÁÚÌÉéÉÔÉÍ ÔÅÒÍÉÎÉÍÁ ɉËÁËÏ ÊÅ ÓÌÕéÁÊ É ÏÂÁÖÅÚÁ Õ φ(", *ÕÇɊȢ 

 Ustroj i popunjavanje 3 HBL-a. nije ujÅÄÎÁéÅÎÏ É ÉÓÔÏȢ .ÅÇÄÊÅ ÌÉÇÕ ÐÏÐÕÎÊÁÖÁÊÕ 
ÄÖÁ ËÌÕÂÁ Á ÎÅÇÄÊÅ χ ËÌÕÂÁȢ ) ÔÏ ÉÚ ÒÁÚÌÏÇÁ ÊÅÒ ÓÅ Õ ÐÏÊÅÄÉÎÅ χȢ (", ÕÊÅÄÉÎÊÕÊÕ ψ ĿÕÐÁÎÉÊÓËÁ ÂÏçÁÒÓËÁ ÓÁÖÅÚÁ 
(Zagreb ɀ 3ÌÁÖÏÎÉÊÁɊ Á ÎÅÇÄÊÅ ÓÁÍÏ υ ĿÕÐÁÎÉÊÓËÉ ÂÏçÁÒÓËÉ ÓÁÖÅÚ ɉ$ÕÂÒÏÖÎÉË ɀ .ÅÒÅÔÖÁɊ ĤÔÏ ÎÅ ÓÔÁÖÌÊÁ ÓÖÅ ËÌubove 
χ (", Õ ÒÁÖÎÏÐÒÁÖÎÉ ÐÏÌÏĿÁÊȢ 

 Udaljenosti koje pojedini klubovi moraju proputovati iznose u pojedinim 3 HBL-Á ÐÒÅËÏ φττéÁË É φωτ 
kilometra u jednom smjeru. U situaciji kada u svim savezima ne postoje uvjeti za odigravanje susreta u dvorani 
to ËÌÕÂÏÖÉÍÁ ÊÏĤ ÖÉĤÅ ÐÏÖÅçÁÖÁ ÔÒÏĤËÏÖÅ É ÐÏÇÏÒĤÁÖÁ ÉÏÎÁËÏ ÔÅĤËÕ ÆÉÎÁÎÃÉÊÓËÕ ÓÉÔÕÁÃÉÊÕȢ 

 5 ÓÌÕéÁÊÕ ÄÁ ÉÚ φȢ (", ÉÓÐÁÄÎÕ ËÌÕÂÏÖÉ Õ ÉÓÔÕ χȢ (", ÉÚ ÔÅ χ (", ÍÏÇÌÏ ÂÉ ÉÓÐÁÓÔÉ éÁË ω ËÌÕÂÁ ɉÏÄ υτɊ Õ 
ĿÕÐÁÎÉÊÓËÕ ÌÉÇÕ 
Zbog svega navedenog HBS-u prijete moguće tužbe klubova 3. HBL (jedna je već uložena– BK Divšići) što 
bi u konačnici moglo za HBS-a značiti povećanje financijskih izdataka. 
 
£ÔÏ ÂÉÓÍÏ ÄÏÂÉÌÉ ÒÅÏÒÇÁÎÉÚÁÃÉÊÏÍ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ χ (",-a? 

 2ÅÇÕÌÁÒÎÏÓÔ ÎÁÔÊÅÃÁÎÊÁ É ÐÏĤÔÉÖÁÎÊÅ ÐÒÏÐÏÚÉÃÉÊÁȟ 
 3ÍÁÎÊÅÎÊÅ ÔÒÏĤËÏÖÁ 
 Ravnopravno ÐÏÐÕÎÊÁÖÁÎÊÅ É ÎÁÐÕĤÔÁÎÊÅ ÌÉÇÁ ɀ istu poziciju za sve klubove bez prevelikih pomicanja na 

gore i dolje 
  ÒÅÏÒÇÁÎÉÚÁÃÉÊÁ ÎÅ ÂÉ ÉÚÁÚÖÁÌÁ ÐÏÍÉÃÁÎÊÁ Õ ¼ÕÐÁÎÉÊÓËÉÍ ÌÉÇÁÍÁ Ó ÏÂÚÉÒÏÍ ÎÁ 
 ÐÏÓÔÏÊÅçÉ ÒÁÓÐÏÒÅÄ ËÌÕÂÏÖÁ Õ χ (",-a. 

 

O prijedlogu Sportske komisije otvorena je rasprava: 
K.Klarić smatra da u prijedlogu ima pojedinih elemenata o kojima bi se moglo raspravljati. U IBS-u 
su prijedlog predstavili klubovima i njihovi komentari su većinom negativni. Smatra, nadalje, da 
smanjenje troškova putovanja tj. učinak smanjenja troškova nije toliki da bi opravdao uvođenje 
ovog sustava. Klarić je potvrdio da ni u jednom sportu nije našao osam (8) skupina natjecanja na 
istoj razini. U IBS-u se klubovi u III HB ligi ne žele zatvarati u okvire samo svoje županije. 
Š.Ljubimir podsjetio je da su načelno bili podržali prijedlog BS Splitsko-dalmatinske županije o 
sustavu liga, ali da ovaj prijedlog nije dobro koncipiran, u najmanju ruku da je neozbiljan i pokazuje 
nedovoljno poznavanje situacije na terenu. 
D.Kovačević je također potvrdio da u njihovom savezu imaju prigovor na ovakav prijedlog sustava 
liga. 
J.Bašić iznio je stav da sadašnja podjela trećih HB liga u Dalmaciji jednostavno više nije održiva. 
Sada su u Dalmaciji dvije treće lige, u jednoj od njih su klubovi iz tri županije (Zadarska, Šibensko-
kninska i Splitsko-dalmatinska) a u drugoj samo jedna županija (Dubrovačko-neretvanska).Njegov 
prijedlog je da se naprave tri (3) treće lige, a podjela bi bila na Dubrovačko-neretvansku županiju, 
Splitsko-dalmatinsku županiju, a u trećoj skupini bili bi klubovi iz Zadarske i Šibensko-kninske 
županije. 
U raspravu su se uključili i ostali prisutni članovi Izvršnog odbora te je na kraju donesena 
jednoglasna odluka: 
 
Ne prihvaća se prijedlog Sportske komisije o ustroju liga. 
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 Mladi u boćanju 
 

3ÕËÌÁÄÎÏ ÚÁËÌÊÕéËÕ 3ËÕÐĤÔÉÎÅ ("3-Á ɉÏÄ τψȢτϋȢφτυωȢɊ £ÐÏÒÔÓËÁ ËÏÍÉÓÉÊÁ ("3-a nakon zaprimanja projekta 
ȵ-ÌÁÄÉ Õ ÂÏçÁÎÊÕȰ ÐÒÅÄÌÁÇÁÔÅÌÊÁ -ÉÒÏÓÌÁÖÁ *ÕËÉçÁ ɉ"3 3$¼Ɋ É ÏéÉÔÏÖÁÎÊÁ éÌÁÎÏÖÁ £ÐÏÒÔÓËÅ ËÏÍÉÓÉÊÅ ("3-a daje 
ÓÖÏÊÅ ÍÉĤÌÊÅÎÊÅȢ 
£ÐÏÒÔÓËÁ ËÏÍÉÓÉÊÁ ÏÃÊÅÎÊÕÊÅ ÐÒÏÊÅËÔ -ÉÒÏÓÌÁÖÁ *ÕËÉçÁ ËÁÏ ËÖÁÌÉÔÅÔÁÎ ÐÒÉÊÅÄÌÏÇ É Õ ÖÅçÅÍ ÄÉÊÅÌÕ ÓÅ ÓÌÁĿÅ Ó ÎÊÉÍÅȢ 
-ÅíÕÔÉÍ ÉÓÔÏ ÔÁËÏ ÍÉĤÌÊÅÎÊÅ ÊÅ £ÐÏÒÔÓËÅ ËÏÍÉÓÉÊÅ ÄÁÊÅ ÐÒÏÇÒÁÍ ȵÉÓÐÒÅÄ ÖÒÅÍÅÎÁ ÉÌÉ ÓÉÔuacije u kojoj se nalazi 
danas hÒÖÁÔÓËÏ ÂÏçÁÎÊÅȰȢ 
Tu prvenstveno mislimo na fiÎÁÎÃÉÊÓËÕ ÓÉÔÕÁÃÉÊÕ ËÌÕÂÏÖÁȟ ÂÒÏÊ ÍÌÁÄÉÈ ÂÏçÁÒÁ ËÏÊÉ aktivno sudjeluju u 
natjecateljskom smislu na svim nivoima u HBS-Õ É ÎÅÒÉÊÅĤÅÎ ÓÔÁÔÕÓ ÍÌÁÄÉÈ ÉÇÒÁéÁ Õ ÓÍÉÓÌÕ ÚÁĤÔÉÔÅ ËÌÕÂÏÖÁ ËÏÊÉ 
ÕÌÁĿÕ ÆÉÎÁÎÃÉÊÓËÁ ÓÒÅÄÓÔÖÁ Õ ÒÁÄ Ó mladima. 
)Ú ÔÏÇ ÒÁÚÌÏÇÁ ÍÉĤÌÊÅÎÊÅ ÊÅ £portske komisije HBS-Á ÄÁ ÊÏĤ ÎÉÊÅ ÐÒÁÖÉ ÔÒÅÎÕÔÁË ÚÁ 
ÒÅÁÌÉÚÁÃÉÊÕ ÐÒÅÄÌÏĿÅÎÏÇ ÐÒÏÊÅËÔÁȢ "ÅÚ ÏÂÚÉÒÁ ÎÁ ËÖÁÌÉÔÅÔÕ ÐÒÅÄÌÏĿÅÎÏÇ ÐÒÏÊÅËÔÁ ÚÁËÌÊÕéÁË ÊÅ ÄÁ ÓÕ Ó ÏÂÚÉÒÏÍ ÎÁ 
ÔÒÅÎÕÔÁéÎÕ ÓÉÔÕÁÃÉÊÕ ÐÒÅÖÉĤÅ ÉÚÒÁĿÅÎÉ É ÍÏÇÕçÉ ÎÅÇÁÔÉÖÎÉ ÅÆÅËÔÉ ËÏÊÉ ÂÉ Õ ÓÌÕéÁÊÕ ÒÅÁÌÉÚÁÃÉÊÅ ÐÒÅÄÌÏĿÅÎÏÇ ÐÒÏÊÅËÔÁ 
nastali. 
Međutim Športska komisija HBS-a predlaže da se u narednom periodu formira i organizira službeno 
međužupanijsko LIGA natjecanje za mlade (kategorija U18) u kojem bi se natjecale županijske ekipe. Za 
koordinatora projekta predlažemo Miroslava Jukića. 
Natjecanje bi bilo dobrovoljnog karaktera a organizacija i propozicije natjecanja ÏÄÒÅÄÉÌÅ ÂÉ ÓÅ ÎÁËÏÎ ȵÓÎÉÍËÅ 
ÓÔÁÎÊÁȰ É ÕÔÖÒíÉÖÁÎÊÅ ÐÏÔÅÎÃÉÊÁÌÎÉÈ ÎÁÔÊÅÃÁÔÅÌÊÁ ɉÂÒÏÊ ekipa). 

 
U raspravi su sudjelovali svi članovi i načelo su se složili da je projekt kvalitetan, ali da nažalost nije 
trenutak  da se na taj način organizira rad s mladima. 
M.Butković je podsjetio da IBS i BS PGŽ kreću s juniorskom ligom (6.12.-2015. – 14.2.2016.) i da bi 
se ta liga mogla i proširiti i na način da se u nju uključe i druge županije (mladi igrači s područja iste 
županije, ne moraju biti svi iz istog kluba) i da se ta liga nazove  Hrvatska juniorska liga. 
 
Na kraju rasprave donesen je jednoglasan zaključak da se svim županijskim savezima pošalje 
upit jesu li u mogućnosti formirati županijsku juniorsku ekipu za nastup u sljedećoj sezoni u 
juniorskoj ligi. 
 
 
AD 8 - Razno: 
 

a) primjena Pravilnika o državnim reprezentacijama 
 

Glavna tajnica upoznala je članove Izvršnog odbora s poteškoćama koje su se pojavile u 
koordinaciji i realizaciji projekata iz individualnih programa u kojima participiraju naši sportaši.  
Odaziv sportaša i njegovog kluba na akciju koja je navedena u godišnjem planu i programu 
korisnika individualnog programa trebao bi biti neupitan, a u slučaju da postoje razlozi zbog koji 
nije moguće odgovoriti na službeni poziv, obveza kluba i igrača je o tome pravovremeno, sukladno 
Pravilniku o državnim reprezentacijama, obavijestiti ured Saveza. Radi se konkretno o nastupu o 
turniru u Monaku i igračima  BK Vargon i BK Zrinjevac, korisnicima programa HOO-a. 
 
Nakon kraće rasprave donesen je jednoglasan zaključak: 
 
Savez će uputiti dopis BK Vargon i BK Zrinjevac u kojem će ih upozoriti na njihovo 
nedopustivo ponašanje u slučaju neodlaska njihovih igrača, korisnika razvojnih programa 
HOO-a, na međunarodni turnir koji je bio naveden i u njihovom godišnjem programu. U 
ovakvim i sličnim slučajevima ubuduće Savez treba strože primjenjivati Pravilnik o 
državnim reprezentacijama (čl.23-25). 

 
b) ugovor za marketing – Neriz d.o.o. 

 
Predsjednik je upoznao članove da je Neriz d.o.o. prihvatio odluku IO-a sa zadnje sjednice po kojoj 
se u Ugovoru o marketinškoj suradnji smanji iznos provizije od cijene prodanog oglasnog prostora 
HBS-a i da ona sada iznosi 25%.   
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Takav prijedlog Ugovora članovi Izvršnog odbora jednoglasno su prihvatili i Predsjednik će 
ga u ime HBS-a potpisati. 
 
Što se tiče Glasila Boćanje nastavljaju se pregovori. 
 
 

c) petanqua klub 
 
Članovi Izvršnog odbora pozdravili su osnivanje prvog Petanque kluba u Hrvatskoj – Petanque 
klub Dalmatino iz Šibenika. Radi ostvarivanja svojih prava i obveza, po teritorijalnoj pripadnosti 
trebaju se učlaniti u BS Šibensko-kninske županije, a kao nova grana boćarskog sporta trebaju se 
registrirati u Hrvatski boćarski savez. 
 
  
 
 
 
 
Sjednica je započela u 13, a završila u 18 sat 
 
 
 
 
 
Izvješće sastavila          
Lukrecija Zanki 

Predsjednik Hrvatskog boćarskog saveza 
 
 
 

     


